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Aanwezig: 

- Nick Lips:   voorzitter 

- Bert Gunst   schepen van jeugd 

- Kenzo Bedert 

- Jens De Muynck 

- Tobias Verdonck 

- Dré Vanhoucke 

- Arno Coopman 

- Britney Debruyne 

- Esthée Hennebert 

- Lode Maesen  secretaris 
 
Jens werd, bij aanvang van de vergadering, verwelkomd als nieuw onafhankelijk lid van de 
Jeugdraad. Vanuit een Oostendse studentenclub komt de interesse voor het jeugdwerk en het 
jeugdbeleid in z’n thuisstad Nieuwpoort. 

 
1. Decretale verplichting jeugdraad 

 
De perceptie is ontstaan, door het nieuwe ‘decreet lokaal bestuur’ dat de verplichting 
wegvalt voor een lokaal bestuur om een jeugdraad op te richten en te ondersteunen. 
In het nieuwe decreet krijgt het lokaal bestuur de keuze om, in het kader van de 
burgerparticipatie, zelf te bepalen welke adviesraden ze nog willen ondersteunen. 
Echter is er nog het ‘decreet lokaal jeugdbeleid’ die de verplichting wel nog bepaalt.  
 

2. Herverkiezing bestuur jeugdraad 
 
Er werd een oproep gedaan via FB. Elke vereniging moet z’n vertegenwoordiging 
doorgeven. Voor het voorzitterschap kwam er één kandidatuur binnen van Kenzo 
Bedert met als ondervoorzitter Tobias Verdonck. Er komt echter nog een oproep in 
Nieuwpoort Uw stad (NUS) van maart voor alle adviesraden. Kenzo bedankt Nick voor 
de lange jaren van dienst en z’n inspanningen in het verleden. Kort legt hij z’n 
krachtlijnen voor aan de vergadering.  
De realisatie van het nieuwe jeugdcentrum zal een grote impact hebben op het 
jeugdbeleid. Het komt er nu op aan om nauwlettend het dossier op te volgen. De 
jeugdraad moet in de toekomst nog meer inzetten op het contact met de Nieuwpoortse 
jongeren. Een derde aspect omhelst het contact tussen de gemeenten onderling. Op 
die manier kunnen bepaalde zaken regionaal uitgewerkt worden. Er moet uitgekeken 
worden naar enkele lokale evenementen die Nieuwpoort opnieuw een jonger imago 
moeten geven zodat jongeren ook in eigen stad een aanbod krijgen.  
De oproep in NUS wordt voorzien in het blad van maart-april. Daarom zullen we nog 
afwachten om het nieuwe bestuur te officialiseren.  
Kenzo wordt waarnemend voorzitter en Tobias waarnemend ondervoorzitter, Niels blijft 
penningmeester, ook waarnemend, en Lode blijft secretaris vanuit de decretale 
verplichting dat de jeugdconsulent beroepshalve secretaris/verslaggever is van de 
jeugdraad.  
Na de oproep in NUS kunnen de functies officieel toegekend worden als er geen nieuwe 
kandidaturen meer zijn. Indien wel, volgt alsnog een verkiezing.  
 
 



3. Nieuwbouwproject 
 
Er werd aan de sport- en jeugddienst gevraagd om samen te zoeken naar 
besparingsmogelijkheden. Er wordt een budget voorzien van €12.000.000 voor het 
totale project.  
Er gaat een aangepast voorstel naar de architecten zodat eventuele aangepaste 
plannen binnen het budget een ‘go’ kunnen krijgen van het stadsbestuur.  
We moeten rekening houden met aanvang der werken najaar 2020, einde voorjaar 
2022. Let op: vermoedelijke data. 
De Jeugdraad merkt wel op dat de keuzes weloverwogen moeten zijn. Vooral de opties 
rond de parkeergelegenheid moeten in het kader van het langetermijndenken goed 
overwogen worden. De jeugdraad is echter wel tevreden dat de plannen grotendeels 
behouden blijven.  

  
4. Subsidies jeugdverenigingen 

 
Alle ingediende subsidiedossiers werden nagezien en uitgerekend. Proficiat aan de 3 
jeugdbewegingen voor de professionaliteit van hun dossier.  
Er werd uitgerekend dat volgende bedragen kunnen worden uitbetaald: 
- Chiromeisjes €3.229,42 
- Chirojongens €4.011,69 
- Scouts €4.058,89 

 
 Deze bedragen zijn kleiner dan de vorige jaren omdat de subsidie voor het 
 jeugdhuis dit jaar niet werd verdeeld onder de jeugdbewegingen maar zal 
 dienen om een stedelijke jeugdwerking op te starten. 
 Er werd opgemerkt door Tobias, vanuit zijn ervaringen binnen de Scouts, dat  de 
 subsidie voor het kampvervoer helemaal niet voldoet aan de reële kost.  Daardoor 
 gaat een belangrijk deel van de subsidies naar de logistiek en minder  naar de 
 werking.  De vraag wordt gesteld om de subsidie te verhogen. Deze  vraag zal 
 worden voorgelegd aan het schepencollege.  
 Lode stelt eventueel voor  om te werken zoals in Middelkerke waar de 
 gemeente instaat voor het vervoer  van materiaal van en naar de  kampplaats. 
 Er wordt een container geplaatst aan  het lokaal enkele dagen  op voorhand. 
 Deze container wordt gevuld door de  leiding en wordt op de  dag van 
 vertrek opgehaald door de gemeentediensten en afgezet op de  kampplaats. Op de 
 dag van terugkomst komt men de container terug ophalen  en wordt ze 
 afgeleverd aan het lokaal. De Chirojongens merken op dat voor hen  een 
 container niet volstaat. De keuze wordt voorgelegd aan het bestuur. 
 

5. Projectsubsidies 
 
Voor de projectsubsidies kwamen 2 aanvragen binnen. Enerzijds de renovatiewerken 
van het Scoutslokaal en anderzijds de Chironamiddag van de Chiromeisjes.  
Het project van de Scouts wordt zeer gewaardeerd op de inspanningen voor de isolatie 
van hun lokaal en het belang in de huidige discussies rond de opwarming van ons 
klimaat. Het project valt echter niet binnen de voorwaarden van het subsidiereglement.  
Het project van de Chiromeisjes wordt wel weerhouden en gesubsidieerd voor de reële 
uitgaven van de organisatie. Het kleine restbedrag van de subsidie wordt niet verder 
verdeeld.  
 



Verder worden ook de subsidies ‘brug slaan met kinderen in armoede’, voor alle 
Nieuwpoortse verenigingen met een jeugdwerking, meegedeeld.  
 

Taekwondo Chin Do Jang € 283,78 

Vrije Zwemmers Nieuwpoort € 486,49 

KTC Issera € 364,86 

KSV Nieuwpoort  € 405,40 

Chiromeisjes € 486,49 

8e FOS seascouts € 486,49 

Chiro jongens € 486,49 

TOTAAL  € 3.000  

 
 

6. Stuurgroep speelpleinwerking 
 
Omdat de jeugddienst veel meer wil inspelen op inspraak en participatie wordt er 
opnieuw een stuurgroep samengesteld voor de speelpleinwerking. Het is de bedoeling 
dat deze stuurgroep samen met de jeugddienst het speelplein beheert, nieuwe 
voorstellen doet, inspraak in aankoop materiaal,… Deze stuurgroep komt een eerste 
keer samen op 2/3/2019. 
 
Enkele nieuwigheden, reeds goedgekeurd door het schepencollege: 
- Er wordt een strandkabiene gehuurd voor de paas- en zomerwerking. Er zal een 

zone afgebakend worden naast het sportstrand. Hiermee willen we de kinderen 
wekelijks een strandmoment aanbieden. 

- De minimumleeftijd van de animatoren wordt gelijkgesteld met de wettelijke 
bepalingen op 15 jaar. Enige voorwaarde is dan dat de stage moet gelopen worden 
op onze speelpleinwerking.  

- Gekke Niepo gaat niet meer door. Hiervoor werd jaarlijks een budget voorzien van 
€4.000. Dit bedrag zal worden aangewend om workshops, theater, sport,… naar 
het speelplein te halen zodat de speelpleinwerking gepimpt kan worden en ook de 
animatoren kunnen groeien in hun opdracht.  

 
 

7. Vertegenwoordiging adviesraad Stedelijke Academie voor Podiumkunsten 
 
We kregen een uitnodiging om iemand af te vaardigen in de adviesraad Stedelijke 
Academie voor Podiumkunsten als stemgerechtigd lid. Deze adviesraad komt minimum 
één keer per jaar samen. We vonden voor deze vergadering geen vrijwilliger.  

 
 
 
 
 
 



8. Agenda 2019 
 
24/04/2019  buitenspeeldag 
07/07/2019 reuzenfeesten 
14/08/2019 openluchtcinema 
18/10/2019 dag van de jeugdbeweging 
 
Roefel en lokale helden gaan niet meer door. 

 
9. Klimaatacties 

 
De jeugdraad erkent het belang van het debat rond het thema ‘klimaat’. Jongeren 
kunnen gemakkelijk aansluiten bij de huidige acties waardoor de jeugdraad niet zal 
inzetten op bijkomende actie. We willen wel blijven inzetten op de zorg voor het milieu 
zoals we in het verleden ook deden o.a. bij de Eneco Clean Beach Cup. We moeten 
ook werk maken van herbruikbare bekers op al onze evenementen en nog veel meer 
op het sorteren van afval. De Jeugdraad vroeg zich af of de jeugdbewegingen nog 
gratis huisvuilzakken en PMD-zakken krijgen van de stad.  
 

10. Varia 
 

- Jeugdraad Kortemark komt op 29/3/2019 op bezoek bij onze Jeugdraad. Er wordt 
op een volgende vergadering een programma vastgelegd. Alle ideeën zijn welkom.  

 
- De schepen vraagt of de Jeugdraad wil nadenken over het organiseren van een 

beachparty. In eerste instantie kleinschalig maar met ruimte tot uitgroeien.  
  

- Arno brengt de jeugdraadactiviteit ter sprake, een stadsspel. Deze activiteit wordt 
op een volgende vergadering verder uitgewerkt.  

 

Voor Verslag, Lode Maesen 


